
Sociaal Jaarverslag 2024, KMTP Afdeling Salland  
 
Terugblik op 2024 

Dankzij de inzet van onze vrijwilligers was het een actief jaar met veel geslaagde evenementen: 

• Lezingen: Goed bezocht, al was het aantal bezoekers soms lager dan vorig jaar. 

• Lentefair: Een gezellige en drukbezochte dag ondanks het wisselvallige weer. 

• Buitenlandse tuinenreis: Met een volle bus 5 dagen East Anglia 

• Busreis: Zo populair dat er zelfs een wachtlijst was. 

• Workshops en cursussen: Zowel bloemschikken als de kerstworkshop hadden voldoende 

deelnemers. 

• Open Tuinen Weekend: Een succes met veel bezoekers ondanks het weer. 

We zijn financieel gezond, en met een nieuwe penningmeester zijn de financiën goed geregeld. Wel blijft 

het ledental afnemen, en we hebben dringend extra bestuursleden en vrijwilligers nodig. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Leden 
In 2024 begon onze afdeling met 253 leden, en op 1 januari 2025 waren er nog 246 leden. Hoewel dit een 

lichte daling is, blijven we stabiel in vergelijking met de landelijke trend. Afgelopen jaar hebben zich 21 

nieuwe leden aangesloten. 

Belangrijk: Ledenwerving blijft een prioriteit om verdere daling te voorkomen en om nieuwe vrijwilligers 

en bestuursleden te werven. 

-------------------------------------------------------- 

Bestuur  
 

Het bestuur in 2024: 

• Voorzitter: Frank Schumacher 

• Waarnemend secretaris: Shirley van Heck 

• Penningmeester: Ton Jansman 

• Lid activiteiten: Vacant 

• Lid lezingen: Siny Janssen 

• Lid nieuwsbrief: Femke Wijma 

Het bestuur vergaderde vijf keer in 2024. 

 
In 2024 heeft Frank Schumacher het stokje overgenomen van Ed Penninks als voorzitter.   Ton Jansman 
heeft de functie van penningmeester op zich genomen, maar we zijn nog steeds dringend op zoek naar 
twee nieuwe bestuursleden, nl secretaris en een bestuurslid voor activiteiten. Beide functies zijn in 2024 
waargenomen door Shirley van Heck, die na 2025 definitief stopt. 
 

Het bestuur werd ondersteund door webmaster Martin van der Linde en Piet Hendriksma die de 
ledenadministratie  op zich heeft genomen. 

-------------------------------------------------------- 

 

Communicatie  
Via email, nieuwsbrieven, website, bijeenkomsten en videoconferenties worden wij geïnformeerd over wat 
gaande is binnen de landelijke vereniging van Groei en Bloei. Voor 2024 waren Ommen en Salland 
verantwoordelijk voor het bestuur van het rayon, en wij hebben in oktober een bijeenkomst georganiseerd 



waarop de afdelingen van het rayon uitgebreid informatie hebben uitgewisseld.  Het rayon heeft 2 
vertegenwoordigers in de ledenraad, maar informatie over besprekingen en besluitvorming binnen de 
ledenraad en landelijk bestuur laat nog te wensen over.  
 
Verder hebben we regelmatig contact met de afdelingen Deventer en Ommen, waarbij wij ideeën 
uitwisselen en eventueel nieuws over activiteiten aan onze leden doorgeven.  
Met onze leden en andere belangstellenden communiceren we vooral via flitsmail, nieuwsbrief en de 
website, en extern via Facebook en de pers. Gezien de positieve reacties op de nieuwsbrief gaan wij 
hiermee verder, met vier uitgaven per jaar. In 2024 werd die vooral digitaal verspreid, behalve aan 6 leden 
die een schriftelijk verzoek hadden ingediend om de nieuwsbrief op papier te ontvangen.   De nieuwsbrief 
wordt aangevuld met de flitsmail, om snel te kunnen inspelen op onvoorziene veranderingen, 
herinneringen te versturen en nieuws te verspreiden.  Hoewel wij alle bij ons bekende mailadressen 
hebben toegevoegd aan de lijst, is er nog altijd 10 % van wie wij geen emailadres hebben.   
 

-------------------------------------------------------- 

Activiteiten  
 
Lezingen  
Dankzij Siny Jansen hadden we een gevarieerd programma met zes interessante lezingen op onze vaste 

locatie het Annahuis in Raalte: 

• 16 januari: Leo Brand – Stinzenplanten (36 leden, 7 niet-leden). 

• 20 februari: Huib van den Brink – Landschapsontwikkeling (ca. 40 bezoekers). 

• 21 maart: Andries Bierling – Botanische rariteiten en salvia’s (44 leden, 11 niet-leden). 

• 10 september: Leo Brand – Herfst in volle glorie (11 leden, 4 niet-leden). 

• 17 oktober: Gerrie Veenstra – Schaduwminnende planten. 

• 21 november: Frans Nienhuis – Tuinieren gaat niet altijd over rozen. 

De lezingen werden deels gefinancierd door Rabo Clubsupport (€426,27) en entreegelden (€270). 

Het bezoekersaantal was aanzienlijk lager dan vorig jaar. Vooral in september was mogelijk de vroegere 
datum mede oorzaak. 
 

Bloemschikcursus:  
Voor het bloemschikken was dit jaar voldoende belangstelling met 14 vaste deelnemers. Daarnaast waren 
er mensen die gebruik maakten van de mogelijkheid op een enkele les in te tekenen. De lessen werden 
gegeven door Sharon van Eunen en Tiny Ypma zorgde voor de coördinatie. De lessen werden dit jaar nog 
gegeven in de Ivoor, maar dat is niet langer mogelijk. 
 
Openbaar groen 

In 2024 hebben zich twee groepen vrijwilligers beziggehouden met het inrichten en onderhouden van 
openbaar groen projecten. Met de nieuwe veiligheidshesjes met opdruk op de rug Groei & Bloei Salland – 
was voor iedereen duidelijk wie daar aan het werk waren.   De rotonde van Luttenberg is door ons voor vijf 
jaar geadopteerd, en werd dit vierde jaar door 8 vrijwilligers onderhouden onder coördinatie van Nynke 
Atsma.  Na een start in maart met NL-Doet komt de groep in wisselende samenstelling eens per maand 
bijeen om twee uur lang onderhoud te plegen. Dankzij een bijdrage van NL-doet konden we ook dit jaar 
weer bollen erbij planten. Een groep van vijf vrijwilligers onder coördinatie van Ineke Witteveen 
onderhoudt de plantenbakken en groenstroken op het kruispunt bij de Hartkamp. Hier wordt de 
beplanting ieder jaar uitgebreid en aangevuld, met financiële steun van de gemeente. 



 
Boomfeestdag: 19 maart 

Op 19 maart organiseerden Martin van der Linde en Adri de Vries de jaarlijkse boomfeestdag met de 
gemeente Raalte. De locatie was deze keer Nieuw Heeten, waar door leerlingen van basisschool St Josef 
boompjes met lagere planten werden aangeplant. Financiering kwam van de gemeente.  

 

Lentefair: 5 mei 

Een van onze hoogtepunten was de jaarlijkse Lentefair,op het terrein van kwekerij Arjan Schepers. 

Hoewel de dag druilerig begon brak al snel de zon door.  Met 27 kramen en onze uitmuntende catering 
was er genoeg te genieten voor de bezoekers.  We hadden dit jaar 4 pinapparaten, waarbij ook gepind kon 
worden voor cash om bij de andere kraampjes uit te geven, waardoor alle standhouders tevreden waren.   
Ine de Groot met een commissie van 5 personen was verantwoordelijk voor de organisatie en een team 
van 54 vrijwilligers, in goede samenwerking met Arjan Schepers. We waren blij dat we ook 
vertegenwoordigers van onze buur-afdelingen en onze ereleden konden verwelkomen. De fair is een 
geweldige gelegenheid om het nieuwe seizoen te beginnen, elkaar te treffen en bij te praten met een 
kopje koffie met taart. De opgekweekte stekken en zaailingen werden verkocht en er was een aantrekkelijk 
aanbod van standhouders, waarvan de meesten dan ook zeer tevreden naar huis gingen.  Onze drie 
doelstellingen: gezelligheid voor de leden, inkomsten voor de afdeling en nieuwe leden trekken zijn dan 
ook gehaald. 

 

Buitenlandse Tuinenreis 15 – 19 juni 

Deze keer ging de tweejaarlijkse tuinenreis naar East-Anglia. Inge ter Haar en Tonnie Oldemaat 

organiseerden deze fantastische reis voor 36 deelnemers. We bezochten tien prachtige tuinen, waaronder 

Bressingham, Helmingham en de tuin van Beth Chattoo. Iedereen kwam terug met mooie herinneringen en 

nieuwe planten, dankzij een stop bij Esveld op de terugweg. 

 

Open Tuinen Weekend 13 en 14 juli 2024 

In het midden van de zomer organiseerden Ineke Witteveen en Anneletty Schumacher ons Open Tuinen 

Weekend. Tien tuinen, waaronder veel nieuwe locaties, verwelkomden bezoekers met onze herkenbare 

beachflags. Ondanks het natte weer was het een gezellig en inspirerend weekend. Vanaf volgend jaar 

neemt Anneletty deze organisatie volledig over. 

 
Busreis naar Flevoland 10 augustus 2024 
De jaarlijkse busreis, georganiseerd door Jeanine en Martin van der Linde, bracht ons dit keer naar 

Flevoland. Bezocht werden het Zwaluwhuis, de Braamboshoeve, Oude Keurhuis en de Stekkentuin van 

Wies Voesten. Dankzij de goede organisatie konden alle 47 deelnemers genieten van een dag vol 

tuinbezoeken, heerlijke koffie en lunch, en een gezellige afsluiting. 

 

Kerstworkshop 14 december 2024  

De gezellige kerstworkshop, georganiseerd door Ans Nijhof, Tiny Ypma en met ontwerp van Ina Arends, 

was een sfeervolle afsluiting van het jaar. Met 26 deelnemers in de manege de Hooge Weg, net buiten 

Raalte, werd er hard gewerkt aan prachtige kerststukken. De combinatie van creativiteit en gezelligheid 

maakte dit een geslaagde middag. 

-------------------------------------------------------- 
 



Overig 
Tuinclubs  
De afdeling heeft drie tuinclubs van 15 tot 20 leden per club die autonoom hun eigen programma 
organiseren. De leden van de tuinclubs bezoeken elkaars tuinen, organiseren excursies naar tuinen en 
kwekers, en wisselen zaden, planten en informatie uit.  
 
Overleg met de gemeente Raalte  
Door het vertrek van Ed Penninks zijn de contacten met de gemeente Raalte dit jaar wat incidenteler 
geworden, hoewel ook deze keer de samenwerking met de boomfeestdag uitstekend was. Ook was de 
gemeente behulpzaam door ons te wijzen op de verzekeringen voor vrijwilligers en evenementen, die de 
gemeente collectief aanbiedt. 

 

Dankwoord 

Zonder jullie, onze leden, vrijwilligers en bestuursleden, was dit allemaal niet mogelijk geweest. Jullie 
enthousiasme en inzet zorgen ervoor dat we samen kunnen genieten van al het moois dat Groei & Bloei te 
bieden heeft. 

We kijken met veel plezier uit naar 2025 en hopen jullie weer te zien bij onze activiteiten! 

 


